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Närvarande

Ordförande Alexander Ternström
Vice ordförande Marcus Johansson

Kassör Elias Rangert
Sekreterare Elin Gustafsson
Skyddsombud Elin ”Lo” Ekstedt

Informationsansvarig Jakob Fredby
Ordförande DP Viktor Rolf
Ordförande F6 Isa Sundèn

Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm
Ordförande SNF Nils Grimbeck
Ordförande Foc Nicolas Renaudo

Ordförande FARM Alanja Norinder

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Marcus Johansson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alexander: Teambuilding med styret i tisdags, haft tentor. Ku igår, i förrgår
var det Chalmers-dagen, pratade mest om kultur och disskuterade att det är
mycket rykten om droger. Mycket affischer, dessa får endast sättas upp på
anslagstavlor och de måste tas ner efter arr/aspning.
Marcus: Teambuilding med styret, möte med Tord om skåp på våning 6 och
problematik kring avstängningar vid accesser.
Elin E: möte med Tord imorse
Elin G: Skrivit klart allt från förra LP:n.
Elias: Kvartalsrapporter, ligger därav efter med utbetalningar
Jakob: Skickat nyhetsbrev, fixat nya googlekonton

§4.2 DP Pubrunda ikväll, taggade och lite stressade

§4.3 F6 ET-rajj gick bra, kvartalsrapport klar och lucia sittning nästa vecka.

§4.4 FnollK Påbörjat sin aspning med lunch och tillverkning, kom många på båda två, kul.

§4.5 SNF Cocktailparty ikväll, gått väldigt mycket bättre än LP1. Har fått uppdatering
om Lindholmsflytten. Det kommer 1000 Chalmers och 1000 GU studenter till
Johanneberg nästa höst, kommer börja renoveras en del för detta. Service-
utbudet kommer troligen försämras, och det blir färre studieplatser, Nils ska
diskutera detta vidare på ett möte om två veckor med Chalmers vice-rektor.

§4.6 Foc Foc har fått sin nya maskin och ska nu bara sätta upp betalsystemet, skriver
kvartalsrapport
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§4.7 FARM Aspstart på måndag och mässa närmar sig, lite stressigt

§5 Aspningspolicy En ny version har skickats ut. Det har nu formulerats en mening för om man
fortsätter hänga med aspar efter arret. Det står inte med något om aspaffischer,
kan läggas till senare för att vara tydligt att det bara får sitta på anslagstanlor.
Beslut: Att rösta igenom aspningspolicyn som var med i kallelsen.

§6 SaFT Vi har fått mail om planen för SaFT nästa helg. Där står det massa info som
är bra att läsa igenom. Ovve på fredagkväll, lördag så är det finkläder. Vi åker
tåg från Göteborg klockan åtta på fredag och kommer till Uppsala vid 13. Åker
tillbaka till Göteborg klockan halv åtta på Söndag, vi är tillbaka klockan 13.
Finns packlista i dokumentet.

§7 PA-möte Nästa onsdag är det PA-möte här på styrelserummet klockan nio på morgonen,
det håller på till klockan tio. Vill man ta upp något är det bara att säga till.

§8 Utvärderingsmöte
korridoren

Som vi bestämde när vi satte korridorsreglerna ska vi ha ett utvärderingsmöte
och komma fram till hur vi vill göra framöver. F6 vill helst ha vecka 47, DP
kan typ nästa vecka vi kan också ta det på ett styretmöte om det är ont om
tid. Vi kör styrelsemöte först nästa vecka, lite kort, sedan efter det utvärdering.

§9 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar. Inga påföljder utdelas.

§10 Projektäskningar Vi har pratat lite om detta innan och det finns lite idéer. Vi kan ha en större
pott för ihållande arr så får man en viss summa för att driva ett projekt under
ett tag förutsatt att projektet har en plan. Exempelvis måste man veta hur
länge man håller på, vad pengarna ska gå till osv, då blir det färre små och
återkommande äskningar. Elias tror det blir en extra barriär om man gör på
detta sätt men har man praxis att säga att det ska vara en stor äskning för
längre tid istället för många små så vet vi det direkt. Rimligt att man tar en
större diskussion när det väl blir ett arr som återkommer mycket. Om man vill
ändra detta kan vi justera i ekonomisk policy, Elias kan kolla på detta.
Marcus tycker att det största är att genom äska flera gånger så kan man få
mer budget än vissa föreningars arr-budget. mycket som äskas för är projektar-
rangemang och inte engångssummor som ska gå till en viss grej. Det kan också
inkludera masterstudenter på bättre sätt än det görs idag, mycket fokus har på
senaste legat på GO-morgon men detta berör fler grejer. Nicco tycker det är
bra att ha kvar vanliga äskningar för att testa sig fram och sedan ta beslut om
projekt. Viktor håller med om att projektäskning ska vara ett vidare steg från
en vanlig äskning. Elias ger exempel på FORD som äskat för fika i ett halvår.
Elias tittar på detta och hur det kan formuleras bra.

§11 Äskningar Inga äskningar har kommit in. Elias ger en liten uppdatering hur vi ligger till i
äskningspotten. Vi har äskat för ungefär en fjärdedel av potten. Funktionärs-
posten har äskat för hela året om Fotons kamera-äskning räknas med men Elias
ska kolla på detta.

§12 Övriga frågor

§12.1 Möte med Tord Dörren har ingen tid för när den kommer. DP vill gärna sätta in en egen skiva
mest som säkerhetsåtgärd i och med att den som sitter nu är lös och riskera
att gå mer sönder. Marcus ska försöka få tag på Tord och kolla detta. Hilbert
är fortfarande långt borta då renovationen av GU:s nya del inte har påbörjats
än.

§12.2 Sladd på Focus DP jobbar med sladden som går genom skjutdörren i Focus men alla ger olika
svar på hur det ska lösas, vissa vill klippa den andra vill borra. Nu har Lena,
rustmästaren, skickat till Tord och kollar om DP själva kan få lösa det.
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§13 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 12:38!
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Aspningspolicy

Bakgrund

Aspning är en rekryteringsperiod för sektionens organ. Under aspningen visar organen upp sin verksamhet för
att ge sektionens medlemmar en inblick i vilka uppgifter som åligger respektive organ samt vad det innebär att
vara sektionsaktiv. Syftet med aspningen är att välja in nya sektionsaktiva för nästkommande år. Aspningen är
till för samtliga sektionsmedlemar, vilket ska genomsyra alla arrangemang. I policyn avser ordet ”arrangemang”
alla arrangemang som arrangeras som en del av ett organs aspning.

Syftet med aspningspolicyn ar att sektionens medlemmar ska ha ett gemensamt dokument som ligger till grund
för hur aspningen ska arrangeras. Policyn ska bidra till att samtliga aspar och organ blir inkluderade och har
lika förutsättningar under aspningnen.

Planering

En aspning ska alltid planeras utifr̊an att ge asparna s̊a bra förutsättningar som möjligt att delta p̊a ett h̊allbart
sätt där aspar och arrangörer m̊ar bra genom hela aspningen. För att uppn̊a detta ska följande punkter följas.

• Vid schemaläggning av aspning ska hänsyn tas till andra organ som arrangerar aspning under samma
period. Alla ska ha möjlighet till bra datum utan krockar med andra organs aspningar.

• Alla aspar ska ha lika möjlighet att delta p̊a aspningen oavsett ekonomisk situation. För att uppn̊a detta
ska organ aktivt arbeta för att göra sina aspningar billigare för aspar.

• Minst 33% av alla arrangemang under en aspning ska vara nyktra. Dessa arrangemang ska vara av varie-
rande karaktär.

• Aspningen ska spegla organets verksamhet och ge asparna en god inblick i de uppgifter som åligger organet.

Information

Aspar ska ha god kunskap om vad som förväntas av dem under aspningen samt ha möjlighet att planera
aktiviteter utanför aspningen. För att uppn̊a detta ska följande punkter följas.

• Under aspningen ansvarar organet som h̊aller i aspningen för att informera aspar kring invalsprocessen
samt vara tydliga med vilka moment som ligger till grund för denna.

• Första asptillfället ska ansl̊as till alla sektionsmedlemmar via sektionens informationsvägar. P̊a det första
asptillfället ska information ges kring hur aspningen kommer att fortsätta samt hur man f̊ar information
om kommande arrangemang.

• För samtliga arrangemang ska information om en starttid samt en ungefärlig sluttid ges till alla aspar.
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Arrangemang

Samtliga arrangemang under aspningen ska vara tillgängliga för alla sektionens medlemmar och arrangeras p̊a
ett tryggt, säkert och rättvist sätt. För att uppn̊a detta ska följande punkter följas.

• Alla arrangemang ska vara anpassade s̊a att alla aspar kan delta oavsett individuella förutsättningar.

• Alla arrangemang ska ha ett uttryckt syfte, där huvudsyftet inte är alkoholfokuserat.

• Det ska finnas minst tv̊a nyktra arrangörer p̊a alla arrangemang.

• Ifall arrangörer planerar att fortsätta umg̊as med aspar efter ett arrangemang i ett sammanhang som
kan ses som en förlängning av asparrangemanget ska detta meddelas till alla aspar som närvarar
vid arrangemanget.

Bemötande

Alla medlemmar p̊a sektionen ska känna sig välkomna att aspa alla sektionens organ och alla ska behandlas lika
under aspningen. För att uppn̊a detta ska följande punkter följas.

• Arrangörers maktposition ska inte utnyttjas p̊a n̊agot sätt.

• Ingen asp ska favoriseras eller särbehandlas fr̊an aspningens start till inval.

• Aspar ska inte nedvärderas p̊a n̊agot sätt.

• Arrangörer ska inte kommentera enskilda aspars möjlighet att bli invalda.

• Organ har rätt att avvisa aspar fr̊an deras arrangemang ifall aspar beter sig illa eller p̊a andra sätt stör
arrangemanget. Ifall detta sker ska organet meddela sektionsstyrelsen som avgör via incidenthantering
eventuella avstängningar fr̊an fortsatt aspning.

• Arrangörer ska inte prata illa om andra organ, deras verksamhet eller arrangemang. Arrangörer ska inte
heller avr̊ada teknologer fr̊an att aspa och/eller söka specifika organ eller delta p̊a arrangemang.

• Alla dokument där aspar diskuteras ska raderas efter inval.
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